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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid SNF-möte

2024-03-26

Tid: 12:01
Plats: Acceptorn

Närvarande

Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström
Kassör Hugo Modin Asklid

Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård
Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin

Kandidatansvarig Isak Apelqvist
Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen (-12.50)

Matansvarig Adam Molnar

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:06.

§2 Val av justerare Isak Apelqvist väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet Vi höll i det sista Cocktailpartyt för det här läsåret i torsdags. Alla var med.
• Alex var på UU-möte 7 igår som ersättare för Ortis.
• Råde har skrivit förra veckans protokoll. Justeringen är i princip färdig.

Det ska bara signeras så kommer det upp på ftek sen.
• Bohlin har börjat lägga upp tentor för LP3. Han har även skickat ut och

bett folk att ta anteckningar för de nya kurserna i läsperiod 4.
• Isak har skickat ut kallelser till kursnämndsmöten. Han har även börjat

dra in kursutvärderare för den nya läsperioden. Det verkar som att han
kommer att behöva jaga TM2 även denna gången.

• Kasper har försökt höra runt lite med TM1 om Diskret matematik för att
få lite bättre koll på den.

§5 Kurser
• Åk1: Programmeringen verkar behålla samma låga nivå även denna läs-

period. Folk börjar att bli extremt trötta på den. Examinatorn har tagit
bort delen i kursen som har med fourieranalys att göra från förra året. Ce-
derwall är hyfsat populär och Broman är uppskattad än så länge. När det
kommer till Diskret matematik så upplever många att kursen är ganska
svår och att Hegarty ställer en hel del icke-triviala frågor kring material
han precis gått igenom och blir irriterad när ingen svarar. Däremot an-
ser de som läser kursen att föreläsningarna är givande och att han är en
hyfsat bra föreläsare.

• Åk2: Alex anser att kurserna går bra än så länge. Han har dock tyvärr
inte jättegod koll på TMs kurser i nuläget.

• Åk3: Miljöfysik går bra. Bohlin anser att det är en ganska lätt kurs.
Tünde är ganska duktig på att dra iväg på stickspår på föreläsningarna.
Han har även fått uppfattningen att TMs kurs Miljö och matematisk
modellering är väldigt lugn.

• Master: No monsters to slay today!
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§6 Cocktailparty Vi har nu hållit vårt sista cocktailparty. Alex undrar om vi vill utvärdera det
nu eller om vi tar det på den överlämningskväll vi kommer att ha senare under
läsperioden. Adam yrkar på att ta det under arbetskvällen. Ingen motsätter
sig detta.

§7 UU7 Igår var det näst sista UU-mötet. Det pratades mycket om internationalisering
i utbildningen. Tre personer från Chalmers internationaliseringsenhet var på
besök och pratade om denna fråga. Internationalisering är tillsammans med
digitalisering en mycket viktig del i högskolans mål att bli ett världsledande
universitet. Redan idag har alla masterprogram krav att det sista året måste
vara helt på engelska, med syftet att göra det mer tillgängligt för utbytesstu-
denter. De vill även att utbytesstudenterna ska få arbeta med svenska studenter
och vice versa. Detta vill de bland annat åstadkomma genom att ha slumpade
grupper i grupprojekt på mastern, vilket idag för det mesta inte görs. En annan
sak de önskar se är att man ska ha möjligheten att istället för att ta ett helt ut-
bytesår även ska kunna göra projekt där man får åka till ett universitet i någon
månad. Det övergripande målet är att minst 50 % av studenterna ska ha haft
något internationellt samarbete innan examen. De vill även försöka sprida en
del engelska kurser till kandidatprogrammen. Råde hade för sig att Chalmers
hade en policy att man ska kunna klara kandidatprogrammet utan att behöva
kunna engelska och undrar hur detta i så fall passar ihop med det förslaget.
Alex säger att han inte vet det. Kasper tycker också att det förslaget kanske
är att gå lite väl långt och att för stort fokus i så fall skulle läggas på de inter-
nationella studenterna. Alex förtydligar att en viktig del av det hela är att för
att vi ska kunna skicka ut studenter på utbyte så behöver vi även ta emot lika
många studenter från andra universitet. Högskolan vill även öka stipendierna
för att åka utomlands. De får i nuläget inte göra det med pengar från staten,
utan istället tar de det från Adlerbertska stiftelserna, vilket minskar kapitalet
som går till de som klarar alla sina kurser med 10 %. Erasmus+ som verkar
inom Europa undersöker att utveckla en applikation som liknar Chalmers kå-
rapp som kan användas för flera universitet. Slutligen så skulle de gärna se att
vi yrkar för att öka intresset för utbyten, genom att de skulle kunna komma
och prata om det exempelvis på en lunch under mottagningen.
Därefter så diskuterades det igenom lite om kursutvärderingar. Det har varit en
föreläsare på teknisk design som har givit bonuspoäng på tentan om man hade
fyllt i kursutvärderingen. Det lär vara ett effektivt sätt att få fler att svara men
är inte riktigt okej. Bland annat så strider det mot att kursutvärderingarna ska
vara anonyma, vilket inkluderar att det ska vara anonymt vilka som svarat på
den och inte.
Det sades att Trygg på Chalmers numera endast är ett organ för studenter och
inte längre för arbetare.
Föreskrifterna för studierna håller på att göras om. Det har bland annat disku-
terats att göra registrering på ordinarie tentor automatiskt för de som börjar
från och med i höst. De funderar även på att flytta omtentaveckan i oktober,
möjligtvis till innan jul. Detta är på grund av att den i nuläget ligger mitt i en
läsvecka och är ganska nära augustiomtentorna, vilket gör att det är ganska få
som skriver dem. Råde noterar att denna ändring hade kunnat försvåra för de
som ligger strax under CSN-gränsen efter omtentorna i augusti.
Det togs även upp att Chalmers vill ha några studenter som skulle kunna åka
till Lund en dag och utvärdera några program där jämfört med på Chalmers.
De som gör detta kommer att bli väl kompenserade.
Det diskuterade kring examination som bygger på annan examination, exem-
pelvis hur man i Mekanik 1 behöver ha klarat obligatoriska uppgifter för att
bli godkänd på tentan. Det sades att det är okej, men att det då behöver vara
väldigt grundläggande saker som testas.
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Det kommer att vara UU-fest 13 maj. Det är inte helt klart exakt vad detta
innebär i nuläget.

§8 (p)ostkväll Vårt första asparr är 10 april, och vi kommer att ha nästa möte dagen innan
arret. Alex säger att vi har Focus bokat, men att F-spexet har bokat köket för
förberedelser fram till 17. Råde undrar då hur vi tänker med mat i och med att
det kan vara svårt att fixa något utan tillgång till kök. Alex tänker att vi kan
köra endast på kex och ost. Råde föreslår att man skulle kunna köpa in någon
marmelad också. Alex undrar om alla tror att de kommer att kunna vara där
så att alla poster kommer att finnas representerade. Alla närvarande tror att
de kommer att kunna vara med. Alex skickar ut i vår chatt med pateter och
ber de som kan att vara med på postkvällen.

§9 Övriga frågor

§9.1 Julies mail Vi har fått ett mail från Julie som Alex inte vet riktigt vad vi ska göra med.
Han hade tänkt fråga Madicken om det, men i och med att hon är sjuk så
bordläggs frågan.

§9.2 Matematisk afton Carl-Joar Karlsson har mailat oss och önskat att vi ska sprida vidare informa-
tion om en Matematisk afton. Han undrar om vi tycker att det är något vi bör
göra. Råde och Bohlin säger att de tycker det. Alex ser till så att det görs.

§10 Nästa möte Tisdag 9/4, kl. 12:01 i Acceptorn.

§11 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 12:57!

Figur 1: https://xkcd.com/2604/
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